
Vragen D66, Gaston Vilé, APV (paracommerciële horeca) 
 
 
D66 heeft de volgende vragen over de wijziging van de APV: 

• Over 2 jaar wordt er geëvalueerd. Kan ook eerder. Wat zijn de criteria om eerder te 

evalueren? (blz 1 rvst) 

In principe willen we eerst twee jaar ervaring opdoen met de nieuwe regels, maar 

mochten er signalen zijn dat deze tot excessieve situaties leiden, kan dit 

aanleiding zijn om de evaluatie versneld uit te voeren 

• Na evaluatie wordt een en ander aangepast. Indien nodig. Hoe wordt bepaald dat aanpassing 

nodig is? 

Dat wordt bepaald op basis van de uitkomsten van de evaluatie en wederom in 

nauw overleg met betrokkenen en de raad. 

• Er is geprobeerd zoveel mogelijk rekening te houden met de wensen van belanghebbenden. 

(blz 2 rvst) Wat is de reactie van belanghebbenden op deze versie van de verordening? Heeft 

de gemeente actief hun reactie gevraagd? 

Tijdens de hoorzitting zijn de wensen voor wat betreft de schenktijden en de 

bijeenkomsten van persoonlijke aard geïnventariseerd. De regels zijn aangepast 

op zo’n wijze dat deze zoveel mogelijk tegemoet komen aan de voortzetting van 

de situatie zoals hiervoor het geval was (met enkele wijzigingen voor sport), en 

een quantum voor het aantal bijenkomsten van persoonlijke aard. De lokale 

horeca heeft laten weten daarmee te kunnen leven. Na de hoorzitting is het 

verslag rondgestuurd aan de aanwezigen met de mogelijkheid om hierop te 

reageren of aanvullende reactie te geven. Daarna is men op de hoogte gesteld 

van de behandeling van het voorstel en uitgenodigd voor het RTG en de 

raadsvergadering. 

 


